



Referat fra bestyrelsesmøde.

Torsdag, den 24. januar 2019 kl. 19:00 i klubhuset.

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Jeppe Friis (JF), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gunnar Nielsen (GN), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE) og Svend Nielsen (SN).

1. Tilføjelser til dagsordenen

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde

3. Meddelelse fra formanden.

- Orientering om evt. arealfordeling på Sydhavnen.
- CM fortæller om et positivt møde med en repræsentant fra Haderslev Kommune v/Hanne Hammer om en ændret linieføring i HSC's og HSF's arealer omkring klubhusene, og en mulig udnyttelse af en del af Cirkuspladsen til begge klubber. Projektet er et langtidsprojekt, hvor der er mange parter der skal høres.
- Orientering om planen for uddybning af havnen. Projektet forventes igangsættes forventet uge 5. Der arbejdes på at få to pramme til at transportere det opslemmede materiale til Ålborg til deponi.
- Orientering fra byggeudvalget. CM fortæller at Byggeudvalget har måttet tage en hurtig beslutning ifm. taget imellem den gamle og den nye bygning. Der er nu foretaget en fuldstændig overdækning mellem de to bygninger.
- Der blev fremlagt et udkast til indretning af "de gamle toilet/baderum". NE fremkommer med et ændringsforslag, som går ud på at indrette urinalrummet til rum for vaskevaskine og tørretumbler. Alle toiletter indrettes til uni-sex toiletter og baderummene i herreområdet bevares som de er, men aflukkes med en dør.



Baderummene ved damerne indrettes til depotrum.

Når nybyggeriet er færdigt, er der ikke forskel på damer og herrer i "det gamle" byggeri.

Tidsplanen for nybyggeriet holdes fint – dvs. at planen er ca. 14 dage foran det planlagte.

Der etableres græsplæne foran klubhuset når der er tid for det.

- Dansk Sejlunions Generalforsamling d. 23. marts 2019, kl. 10-17 i Nyborg.

Forslag skal indsendes inden 19. februar 2019.

JF og måske NE deltager i mødet.

- Havnemøde med FLID – CM og JF deltager.

4. Næstformanden.

Arrangement ved X-Yacht 8. – 9. juni 2019.

- JF fortæller om forberedelserne til Golden Cup-stævnet ved X-Yacht.

GN har aftalt med X-yacht, at der kan påregnes at være 25 – 30 pladser ved HSC's broer til disposition til deres stævne.

- To af klubbens redningsstiger blev ødelagt ifm. den første storm ca. 2. januar,

5. Kasserer

- Kontingentbetalinger mv. udsendes i denne uge på helt alm. vis dvs. via Conventus.
- Der arbejdes fortsat på en elektronisk løsning via Nem-Id. Vi håber på en afklaring til 2020. Løsningen er lidt mere kompliceret end forventet.

6. Sekretær

- Medlemstilgang og afgang.
PT ingen nye/afgående medlemmer.



Der har været en del ændringer i medlemsstatus. Dette p.gr.a. bådsalg/bådkøb. Disse er tilstræbt tilpasset i samarbejde med kassereren.

- BSR arbejder på at få en afklaring med en familie, som har en båd stående uden at der er medlemskab i HSC.
- Diverse rettelser til HSC's hjemmeside.
BSR gør opmærksom på en nytårshilsen fra vores webredaktør Bruno, som efterlyser ideer og evt. rettelser til vores hjemmeside.
Der fremkom enkelte ting, bl.a. et punkt omkring persondatalovgivningen, som fremsendes til Bruno.

7. Medlemsforhold

IAB.

Status og beretning fra udvalgene:

8. Ungdomsudvalg.

- NE har været på regelkursus i Thurø Sejl Club. Det har givet megen inspiration, og der arbejdes videre med at lave lokale regelkurser for voksenjollesejlere.
- NE deltager i et kursus ??? på Dalum Landbrugsskole i kommende weekend.
- Flydebroerne ved Dammen er hevet på land. Der arbejdes med løsninger som kan gøre arbejdet lettere, da det er temmelig besværligt pt.
- Der er udfordringer med de glatte alu-plader på broerne p.gr.a. det glatte føre. Der arbejdes med diverse ideer til at gøre pladerne let ru.
- NE plus et par stykker tager til et naturadventure konkurrence (team-building).
- Der skal afholdes Generalforsamling i Lillebælt Sydkredsen her i HSC. Datoen d. 20. marts 2019.
HSC arrangerer bispisningen af deltagerne.

9. Broudvalg.



- GN fortæller at der ofte er "kø" ved de attraktive pladser ved broerne. GN fordeler pladserne helt suverænt.

10. Pladsudvalg.

HJ gør opmærksom på, at der ikke må lægges noget oven på elskabene i teknikrummet. Det bliver skummet ifm. færdiggørelse af byggeriet.

HJ har fundet at ca. 30 både står til vinteropbevaring - **UDEN** at bådene er forsynet med det påbudte navn og hjemhavn.

Se **REGULATIV FOR BROER, KRANER OG VINTERPLADS § 3.**

Medlemmerne gøres endnu engang opmærksomme på, at der **IKKE** bliver foretaget søsætning af de både, inden de er korrekt forsynet med bådnavn og hjemhavn.

Både der pt. ligger i vandet uden navn og hjemhavn får en ekstra opmærksomhed.

HJ foreslår et dræn ovenfor P-pladsen, så vi undgår at vandet løber over pladsen specielt ifm. frost. Bestyrelsen tager positivt imod forslaget, og afventer lige at nybyggeriet bliver færdiggjort, inden nye tiltag foretages.

11. Sejludvalg.

- Der er byttet rundt på datoerne for eisbeinspisning og cykeltur. Nærmere herom vil fremgå af hjemmesiden.

12. Klubhusudvalg.

- Der blev stillet spørgsmål til betaling for leje af klubhuset ifm. bisættelser/begravelser. Regler for leje er fastsat i vore bestemmelser for leje af klubhuset. Disse skal følges, men der skal kun betales den aktuelle pris for rengøringen.
- Der var 15 m/k'ere mødt op til rengøring af klubhuset. Et rigtig fint antal til opgaven. Udvalget siger en stor tak for hjælpen til de fremmødte.
- Udvalget har afholdt møde med rengøringsfirmaet. Når det nye byggeri er færdigt, skal der indhentes tilbud på hele "pakken".



Firmaet tilbyder rengøring efter udlejning af klubhuset. Dette bliver afregnet mellem lejer og firma, og bliver på timepris.

13. Eventuelt.

Næste møde er torsdag d. 21. februar 2019. kl. 19.00.

Med venlig hilsen

Benny Skødt-Rasmussen.

Sekretær HSC